
1-12/2011. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2011. május 25-
én  (szerda)  1400 órai  kezdettel  megtartott  közmeghallgatással
egybekötött üléséről.

Az ülés helye: Községháza díszterme.

Jelen vannak: Franzné  Lakner  Éva  polgármester,  Tímár  Judit
alpolgármester,  Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika,  Halbländer
József, Pálosi Jánosné, Szabó Erika képviselők (6 fő).

Állandó  meghívottak  részéről: Szép  Katalin  jegyző,  Patocskai  Tibor
alpolgármester

Egyéb  meghívottak  részéről  jelen  van: Bilinovits  Ferenc  r.szds.  mb.
őrsparancsnok,  Csörgő  Krisztián  r.zls.  körzeti  megbízott,
Kern  György  Józsefné  a  Három  Generáció  Kunbajáért
Egyesület képviselője, Tikviczki Jánosné a Bokréta Egyesület
képviselője, Kovács Mihály a Polgárőr Egyesület elnöke, Vér
Márton  a  Sportegyesület  képviselője,  Szabó  László  a
Nyugdíjasok  Egyesületének  és  a  Mozgáskorlátozottak
Egyesületének elnöke, Zsöllér János ÖTE elnöke, Racsmány
János köztisztviselő

A lakosság részéről 18 fő érdeklődő.  

Előzetesen bejelentette távolmaradását: dr. Lovas László képviselő (1 fő). 

N a p i r e n d   e l ő t t :

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  a  Képviselő-testület  ülésén,  a
közmeghallgatáson  megjelenteket.  Megállapítja  az  ülés  határozatképességét,
mivel 7 fő képviselő közül 6 képviselő jelen van. 
Bejelenti, hogy a mai ülés jegyzőkönyvvezetője Dudás Tiborné köztisztviselő.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselőt,



amely javaslattal a Képviselőtestület  5 igen szavazattal,  1 tartózkodás mellett
egyetért.
Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet  tárgyalja  a  Képviselő-testület.  A  3.  napirendi  pontot  javasolja
alpontokra bontani, és a következő sorrendben tárgyalni:

a./ Beszámoló a Kunbajai Polgárőr Egyesület 2010. évi munkájáról
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 
b./ Beszámoló a Három Generáció Kunbajáért Egyesület 2010. évi munkájáról
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 
c./ A Nyugdíjasok Egészségmegőrző Kunbajai Egyesülete munkájáról 
     tájékoztató
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 
d./ A Mozgáskorlátozottak Kunbajai Egyesülete munkájáról tájékoztató
     Előterjesztő: Egyesület elnöke     
e./ A Bokréta Művelődés és Hagyományőrző Egyesület beszámolója
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 
f./ Tájékoztató az Önkéntes Tűzoltó Egyesület munkájáról
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 
g./ Beszámoló a Kunbajai Sport Egyesület munkájáról
     Előterjesztő: Egyesület elnöke

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

80/2011.(V.25.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2010.  május  25-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselőtestületi határozatok végrehajtásáról.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

2./ Baja Városi Rendőrkapitányság beszámolója a Rendőrkapitányság 2010. évi 
     munkájáról.
     Előterjesztő: Baja Város Rendőrkapitánya

3./ Beszámoló Kunbaja községben működő Egyesületek munkájáról, az 
     önkormányzat által nyújtott támogatások felhasználásáról
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester
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a./ Beszámoló a Kunbajai Polgárőr Egyesület 2010. évi munkájáról
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 
b./ Beszámoló a Három Generáció Kunbajáért Egyesület 2010. évi munkájáról
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 
c./ A Nyugdíjasok Egészségmegőrző Kunbajai Egyesülete munkájáról 
     tájékoztató
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 
d./ A Mozgáskorlátozottak Kunbajai Egyesülete munkájáról tájékoztató
     Előterjesztő: Egyesület elnöke     
e./ A Bokréta Művelődés és Hagyományőrző Egyesület beszámolója
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 
f./ Tájékoztató az Önkéntes Tűzoltó Egyesület munkájáról
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 
g./ Beszámoló a Kunbajai Sport Egyesület munkájáról
     Előterjesztő: Egyesület elnöke

4./ Bejelentések 

5./ Egyebek.

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselőtestületi határozatok 
     végrehajtásáról.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Miután a napirenddel kapcsolatban kérdés,
hozzászólás  nem  hangzott  el,  a  lejárt  határidejű  határozatokról  szóló
tájékoztatást az előterjesztésnek megfelelően javasolja elfogadni. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

81/2011.(V.25.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselő-testületi 
határozatok végrehajtásáról

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű
képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatót a polgármester
előterjesztésének megfelelően elfogadja.
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Határidő: azonnal
Felelős: képviselő-testület

M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ Baja Városi Rendőrkapitányság beszámolója a Rendőrkapitányság 
     2010. évi munkájáról.
     Előterjesztő: Baja Város Rendőrkapitánya

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  Bilinovits  Ferenc  r.  szds-t,  a
Bácsalmási Rendőrőrs mb. parancsnokát, és felkéri a beszámoló előterjesztésére.

Bilinovits  Ferenc  r.  szds.  mb.  őrsparancsnok: Szeretné  tolmácsolni  a
Rendőrkapitányság  vezetőjének  üdvözletét.  A  beszámolójában  részletesen
mindent  leírt.  Akkor  van  jó  közbiztonság  egy  településen,  ha  az  emberek
biztonságban érzik magukat. Az I. félévben a Rendőrkapitányság területén 100
%-al  növekedett  a  bűnügyek  száma,  de  ez  várhatóan  még  növekedni  fog.
Bácsalmás  Rendőrőrs  28  fős,  jelenleg  24-en  vannak.  Szeretne  köszönetet
mondani a Kunbajai Polgárőr Egyesület elnökének a közös munkáért. Büszkék
lehetnek a  munkájukra.  Bácsalmás  mellett  Kunbaján van az  egyik legjobban
működő  Egyesület.  A  körzeti  megbízott,  Csörgő  Krisztián  munkáját  is
megdicséri, lelkiismeretesen végzi a munkáját.
Várja a Képviselő-testület részéről felmerülő kérdéseket, hozzászólásokat.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Mindenre  kiterjedő,  részletes  a
beszámoló. A bűnügyek felderítésének mutatója 61 %. Mennyi a megyei átlag?

Bilinovits Ferenc r. szds. mb. őrsparancsnok: 35-40 %-os a megyei átlag. Sok a
vagyon elleni bűncselekmény.

Halbländer József képviselő: Miből adódik a növekedés?

Bilinovits Ferenc r. szds. mb. őrsparancsnok: A vagyon elleni bűncselekmények
száma  növekszik,  sok  az  alkalmi  lopás,  a  betöréses  lopás,  a  kisebb  értékre
(20.000,- Ft alatt) elkövetett lopás. Enyhe büntetést kapnak az elkövetők.

Tímár  Judit  alpolgármester: A  házalók  ellen  mit  lehet  tenni,  hogyan  lehet
védekezni ellene?
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Bilinovits Ferenc r. szds. mb. őrsparancsnok: Sok településen táblát helyeztek
ki, hogy tilos a házaló kereskedés, viszont ez nem jogszerű, ezt nem lehet kiírni.
Vannak  rendőrségi  felhívások  stb.,  ezek  hatására  sem  csökken  azon  esetek
száma, amikor a házalók becsapják az idős embereket. A rendőröknek nagyon
nehéz  tetten  érni  ezeket  az  eseteket.  A  szomszéd  községben,  Csikérián  a
szomszéd feljegyezte a gépkocsi rendszámát, ez alapján elfogták a tetteseket.

Szabó Erika képviselő: A „Szivárvány” Szociális Szolgáltató Központ nevében
megköszöni  Csörgő  Krisztián  körzeti  megbízott  munkáját,  a  segítségét.  Jól
együtt tudnak működni, mindig lehet rá számítani.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Nagyon precíz,  mindenre  kiterjedő
beszámolót  kaptak.  A  rendőrség  létszámgondokkal  küzd,  ennek  ellenére
Kunbaján a nap 24 órájában tapasztalják a járőrszolgálat  jelenlétét.  A körzeti
megbízottat mindig el lehet érni, jó kapcsolatot tart fenn a civil szervezetekkel
is.  Itt  él,  ismeri  a  lakosságot,  szakmailag  is  képzett.  Jó  a  kapcsolata  a
polgárőrökkel is.
A  Vagyonvédelmi  Közalapítvánnyal  kapcsolatban  jó  tapasztalatai  vannak.  A
vállalkozásuk megállapodást kötött velük, pozitív a véleménye.
A Rendőrőrs munkáját jónak tartja, megköszöni munkájukat.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönetet  mond  a  Rendőrségnek  a
községben végzett munkájukért. Bízik a jó kapcsolatban továbbra is.
Javasolja, hogy a beszámolót a Képviselő-testület fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

82/2011.(V.25.) öh.  H a t á r o z a t
Baja Városi Rendőrkapitányság beszámolója 
a Rendőrkapitányság 2010. évi munkájáról.

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  Baja
Városi  Rendőrkapitányság  beszámolóját  a  Rendőrkapitányság  2010.  évi
munkájáról, melyet a szóbeli kiegészítéssel együtt elfogadott.
A  Képviselő-testület  köszönetét  fejezi  ki  a  település  érdekében  kifejtett
lelkiismeretes és szolgálatkész munkáért.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
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H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./ Beszámoló Kunbaja községben működő Egyesületek munkájáról, az 
     önkormányzat által nyújtott támogatások felhasználásáról
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

                  

a./ Beszámoló a Kunbajai Polgárőr Egyesület 2010. évi munkájáról
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Felkéri  Kovács  Mihályt,  a  Polgárőr
Egyesület elnökét a beszámoló előterjesztésére.

Kovács  Mihály  az  Egyesület  elnöke: A  beszámolóban  részletesen  leírta  a
Polgárőr Egyesület működését, amelyet ismertetett a jelenlévőkkel.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Évek  óta  ismerjük  a  Polgárőr
Egyesület munkáját.  Önkéntes szervezet,  a szabadidejüket  áldozzák fel erre a
szerteágazó  tevékenységre.  Nehéz  anyagi  helyzetüket  pályázati  pénzekkel
igyekeznek javítani. A kevés támogatás ellenére is komoly feladatot látnak el.
Sok  a  járőrszolgálat.  Jó  a  kapcsolatuk  a  körzeti  megbízottal,  a  civil
szervezetekkel, részt vállalnak az iskolai bűnmegelőzésben is. Az áldozatos és
önzetlen önkéntes munkájukat megköszöni. A lakosságnak erre szüksége van.

Tímár Judit alpolgármester: A tagok milyen életkorúak?

Kovács Mihály az Egyesület  elnöke: Negyven év körüliek,  és  idősebbek. Az
Egyesületbe  két  tag  ajánlásával  kerülhet  be  a  jelentkező,  a  tagfelvétel
folyamatos.
Anyagi helyzetük javítására folyamatosan pályáznak, de várják az 1 %-okat is.

Szabó Erika  képviselő: Jó,  hogy a  szűkös  anyagiak  mellett  pályázni  tudnak.
Megköszöni a munkájukat. Az emberek érzik a polgárőrök jelenlétét.

Franzné Lakner Éva polgármester: Megköszöni a Polgárőr Egyesület munkáját,
amit ingyen, társadalmi munkában végeznek.
Javasolja,  hogy  az  Egyesület  beszámolóját  a  Képviselőtestület  fogadja  el,
határozatban is köszönjék meg a munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:
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83/2011.(V.25.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Kunbajai Polgárőr Egyesület 
2010. évi munkájáról

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  a  Kunbajai
Polgárőr  Egyesület  2010.  évi  munkájáról  szóló  beszámolót,  és  megköszöni
eddig végzett munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

b./ Beszámoló a Három Generáció Kunbajáért Egyesület 2010. évi 
     munkájáról
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner  Éva polgármester: Személyes  érintettsége  miatt  felkéri  Kern
György Józsefné egyesületi tagot a beszámoló ismertetésére.

Kern  György Józsefné  egyesületi  tag: Ismerteti  a  jelenlévőkkel  az  Egyesület
beszámolóját.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  rendezvényeikhez  pályáztak-e
anyagi támogatásra?

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A majálissal  kapcsolatos  pályázatuk  nem
nyert, de a többi pályázatuk nyertes, 50 % illetve 100 %-os támogatottságú.
Bejelenti  személyes  érintettségét,  szavazati  jogával  élni  kíván  a  személyes
érintettség  miatti  döntésből  való  kizáráskor,  valamint  a  Három  Generáció
Kunbajáért Egyesület 2010. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásakor is,
vagyis mindkét esetben. 

Aki egyetért azzal,  hogy személyét egyik esetben se zárják ki a szavazásból,
kézfeltartással szavazzon.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

84/2011.(V.25.) öh.  H a t á r o z a t
Franzné Lakner Éva polgármester
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döntéshozatalból történő kizárása.

Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  –  személyes  érintettség
miatt  –  nem  zárja  ki  Franzné  Lakner  Éva  polgármestert  sem  a  személyes
érintettség miatti döntésből való kizárással kapcsolatos döntéshozatalból, sem a
Három Generáció Kunbajáért Egyesület 2010. évi munkájáról szóló beszámoló
elfogadásával kapcsolatos döntéshozatalból.

Határidő: azonnal
Felelős: Képviselő-testület

Tímár Judit alpolgármester: Bejelenti személyes érintettségét,  de élni szeretne
szavazati jogával mindkét esetben. Szavazni kíván a személyes érintettség miatti
döntésből való kizáráskor, valamint a Három Generáció Kunbajáért Egyesület
2010. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásakor is, vagyis mindkét esetben.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Aki  egyetért  azzal,  hogy  Tímár  Judit
alpolgármestert  egyik  esetben  se  zárják  ki  a  szavazásból,  kézfeltartással
szavazzon.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

85/2011.(V.25.) öh.  H a t á r o z a t
Tímár Judit alpolgármester 
döntéshozatalból történő kizárása.

Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  –  személyes  érintettség
miatt – nem zárja ki Tímár Judit alpolgármestert sem a személyes érintettség
miatti  döntésből  való  kizárással  kapcsolatos  döntéshozatalból,  sem a  Három
Generáció  Kunbajáért  Egyesület  2010.  évi  munkájáról  szóló  beszámoló
elfogadásával kapcsolatos döntéshozatalból.

Határidő: azonnal
Felelős: Képviselő-testület

Szabó  Erika  képviselő,  pályázó: Bejelenti  személyes  érintettségét,  de  élni
szeretne  szavazati  jogával  mindkét  esetben.  Szavazni  kíván  a  személyes
érintettség  miatti  döntésből  való  kizáráskor,  valamint  a  Három  Generáció
Kunbajáért Egyesület 2010. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásakor is,
vagyis mindkét esetben. 
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Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Aki  egyetért  azzal,  hogy  Szabó  Erika
képviselőt egyik esetben se zárják ki a szavazásból, kézfeltartással szavazzon.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

86/2011.(V.25.) öh.  H a t á r o z a t
Szabó Erika képviselő
döntéshozatalból történő kizárása.

Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  –  személyes  érintettség
miatt – nem zárja ki Szabó Erika képviselőt sem a személyes érintettség miatti
döntésből való kizárással kapcsolatos döntéshozatalból, sem a Három Generáció
Kunbajáért  Egyesület  2010.  évi  munkájáról  szóló  beszámoló  elfogadásával
kapcsolatos döntéshozatalból.

Határidő: azonnal
Felelős: Képviselő-testület

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület a Három
Generáció Kunbajáért Egyesület 2010. évi munkájáról szóló beszámolót fogadja
el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

87/2011.(V.25.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Három Generáció Kunbajáért 
Egyesület 2010. évi munkájáról

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  a  Három
Generáció Kunbajáért Egyesület 2010. évi munkájáról szóló beszámolót.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

c./ A Nyugdíjasok Egészségmegőrző Kunbajai Egyesülete munkájáról 
     tájékoztató
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)
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Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Felkéri  Szabó  Lászlót  a  Nyugdíjasok
Egészségmegőrző Kunbajai Egyesülete elnökét a beszámoló előterjesztésére.

Szabó László az Egyesület elnöke: A beszámolóban tömören minden leírt, várja
a kérdéseket, hozzászólásokat.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az egyesületet 20 éve ismerik már. Jó
a kapcsolatuk a többi civil szervezettel. Nincs olyan rendezvény a községben,
amelyen nem vesznek részt. Kívánja, hogy még sok évig így legyen. Köszöni a
munkájukat.

Pálosi  Jánosné  képviselő: Jónak tartja  a  beszámolót.  Elismerését  fejezi  ki  az
Elnök úrnak a népzenei találkozó megrendezéséért.  Mi az oka annak, hogy a
Bokréta Egyesület nem volt ott a találkozón?

Szabó  László  az  Egyesület  elnöke: Évek  óta  van  15-16  település,  ahová
lekötötték magukat. Most is 6 település lemaradt a találkozóról. Ha szabadtéren
lenne a találkozó, nem lenne akadálya a meghívásnak. 

Szabó  Erika  képviselő: Megköszöni  az  Egyesület  munkáját.  Szépen  rendbe
hozták az Egyesület épületét. A Három Generáció Kunbajáért Egyesületnek is
helyet adtak a programjaik lebonyolítására.

Szabó László az Egyesület elnöke: Az érdem a közösségé.

Franzné Lakner Éva polgármester: Megköszöni az Egyesület munkáját. Minden
rendezvényen képviseltetik magukat. A jövőben, ha lesz rá lehetőség, a Bokréta
Egyesület is vegyen részt a találkozón.
Javasolja,  hogy  a  Nyugdíjasok  Egészségmegőrző  Kunbajai  Egyesülete
munkájáról  szóló  tájékoztatót  a  Képviselő-testület  fogadja  el,  határozatban
köszönjék meg a munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

88/2011.(V.25.) öh.  H a t á r o z a t
A Nyugdíjasok Egészségmegőrző Kunbajai 
Egyesülete munkájáról tájékoztató

A Képviselőtestület  az előterjesztéssel  megegyezően elfogadja a Nyugdíjasok
Egészségmegőrző  Kunbajai  Egyesülete  munkájáról  szóló  tájékoztatót,  és
megköszöni eddig végzett munkájukat.
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Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

d./ A Mozgáskorlátozottak Kunbajai Egyesülete munkájáról tájékoztató
     Előterjesztő: Egyesület elnöke     

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Felkéri Szabó Lászlót a Mozgáskorlátozottak
Kunbajai Egyesülete elnökét a beszámoló előterjesztésére.

Szabó László az Egyesület elnöke: Nem kívánja a tájékoztatót kiegészíteni.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  Nyugdíjasok  Egyesülete  és  a
Mozgáskorlátozottak  Egyesülete  szinte  egybeolvad.  A  munkájukat,
rendezvényeiket együtt végzik, szervezik. Elismeréssel kell róluk szólni.

Kern  György  Józsefné  a  Három  Generáció  Kunbajáért  Egyesület  tagja:
Megköszöni, hogy a kézimunka szakkörnek az Egyesület az épületében helyet
adott.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester:  Javasolja,  hogy  a  Mozgáskorlátozottak
Kunbajai Egyesülete munkájáról szóló tájékoztatót a Képviselő-testület fogadja
el, határozatban köszönjék meg a munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

89/2011.(V.25.) öh.  H a t á r o z a t
A Mozgáskorlátozottak Kunbajai 
Egyesülete munkájáról tájékoztató

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  a
Mozgáskorlátozottak  Kunbajai  Egyesülete  munkájáról  szóló  tájékoztatót,  és
megköszöni eddig végzett munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
e./ A Bokréta Művelődés és Hagyományőrző Egyesület beszámolója
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 
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     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Miután  a  Bokréta  Művelődés  és
Hagyományőrző Egyesület  elnöke a  mai  ülésen  nem tud részt  venni,  felkéri
Tikviczki Jánosné egyesületi tagot a beszámoló előterjesztésére.

Tikviczki  Jánosné  a  Bokréta  Egyesület  tagja: Nem  kívánja  a  beszámolót
kiegészíteni.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az Egyesület pályázatot nyújtott be?

Tikviczki  Jánosné  a  Bokréta  Egyesület  tagja: Az  Egyesület  pályázott,  egy
fényképezőgépet kaptak.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A Bokréta Egyesület lelkes kis csapat.
Jól érzik magukat együtt. Évek óta megtartják a rendezvényeiket. A fiatalok is
bekapcsolódnak  a  munkába.  Az  Egyesület  énekkara  is  minden  községi
rendezvényen részt vesz. Megköszöni a munkájukat.

Szabó Erika képviselő: Megköszöni az Egyesület munkáját. A rendezvényeken
részt vesznek. Az Egyesületnek továbbra is helye van a „Szivárvány” Szociális
Szolgáltató Központban.

Franzné Lakner Éva polgármester: Megköszöni a Bokréta Egyesület munkáját.
A „Szivárvány” Szociális Szolgáltató Központban nagyon aktív tagok. 
Javasolja,  hogy  a  Bokréta  Művelődés  és  Hagyományőrző  Egyesület
beszámolóját  a  Képviselő-testület  fogadja  el,  határozatban  köszönjék  meg  a
munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

90/2011.(V.25.) öh.  H a t á r o z a t
A Bokréta Művelődés és Hagyományőrző 
Egyesület beszámolója

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  a  Bokréta
Művelődés  és  Hagyományőrző  Egyesület  munkájáról  szóló  beszámolót,  és
megköszöni eddigi munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
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f./ Tájékoztató az Önkéntes Tűzoltó Egyesület munkájáról
     Előterjesztő: Egyesület elnöke 
    
     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné Lakner Éva polgármester: Felkéri Zsöllér Jánost, az Önkéntes Tűzoltó
Egyesület elnökét a beszámoló előterjesztésére.

Zsöllér János az ÖTE elnöke: Rövid a beszámoló. Nem működtek, így anyagi
támogatást  nem kaptak,  igaz  nem is  kértek.  Az előző években  a  Képviselő-
testülettől egy szivattyú és egy stihl-fűrész beszerzésére kaptak ígéretet.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  Tűzoltó  Egyesület  épületét  a
Vadásztársaság megvásárolná. Ez milyen stádiumban van? Az épületet most a
Vadásztársaság tartja fenn. El kellene gondolkodni az értékesítésen.  

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Egy  független  szakértőt  kell  felkérni  a
becslésre, akit ki is kell fizetni.

Zsöllér János az ÖTE elnöke: A Vadásztársaság közgyűlése foglalkozott a vételi
lehetőséggel. Akkor 1,5 millió Ft-ot ígértek az épületért. A tagok ezt sokallták. 

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Kell  a  független  szakértő  a
becsléshez?

Franzné Lakner Éva polgármester: Kell a független szakértő.

Racsmány János köztisztviselő: Ha komoly a szándék, a szakértő díját is meg
lehet  előlegezni.  Felhívja  a  figyelmet  arra,  hogy  az  ÖTE-nek  van  vagyona,
annak helyet kell biztosítani.

Barnáné dr.  Jámbor Dominika képviselő: Sok a nyitott  kérdés.  A Képviselő-
testület elé egy döntésre kész anyagot kell hozni.

Zsöllér János az ÖTE elnöke: A tűzoltóautó a Polgármesteri Hivatal tulajdona.
A  régi  szerek  a  Tűzoltó  Egyesület  tulajdonában  vannak.  A  szivattyú  nem
javítható. A szereket raktárban kell elhelyezni.

Tímár Judit alpolgármester: Hány tagja van az Egyesületnek?

Zsöllér  János  az  ÖTE  elnöke: Az  Egyesületnek  nyugdíjas  tagjai  vannak.
Víztartályuk nincs, sem megfelelő szerek.
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Tímár Judit alpolgármester: Az ÖTE hogyan tudna segíteni egy tűz esetén? 

Zsöllér János az ÖTE elnöke: Hívni kell az állami tűzoltókat. A hiányos szerek
miatt több kárt csinálnának, mint hasznot.

Franzné Lakner Éva polgármester: Az Egyesületnek mi a célja, megújulni, vagy
megszűnni?

Zsöllér János az ÖTE elnöke: Megújítani semmiképpen, nincs utánpótlás.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Alapvetően nem működnek.  Nekik
kell eldönteni, hogy a továbbiakban működnek-e, vagy megszűnik az egyesület.
Nincsenek  bevételeik,  és  a  tárgyi  feltételeket nem  tudják  biztosítani.
Megköszöni Zsöllér úr lelkesedését.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Megköszöni  Zsöllér  János  munkáját,  az
egyesület működése azonban kérdéses.
Javasolja, hogy az Önkéntes Tűzoltó Egyesület munkájáról szóló tájékoztatót a
Képviselő-testület fogadja el

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

91/2011.(V.25.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztató az Önkéntes Tűzoltó 
Egyesület munkájáról

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  a  Kunbajai
Önkéntes Tűzoltó Egyesület munkájáról szóló tájékoztatót.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

g./ Beszámoló a Kunbajai Sport Egyesület munkájáról
Előterjesztő: Egyesület elnöke

(Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  mai  ülésen  a  Sport  Egyesület  elnöke
jelezte, hogy nem tud részt venni, ezért felkéri Vér Mártont, az Egyesület tagját
a beszámoló előterjesztésére.
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Vér Márton az Egyesület tagja: Nem kívánja a beszámolót kiegészíteni.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő:  A labdarúgók 200.000,- Ft tartozását
hogyan tudják rendezni?

Vér Márton az Egyesület tagja: Megállapodás született, részletfizetést kaptak.

Tímár Judit alpolgármester: A Sport Egyesület működik, évek óta van falunap és
sportnap. A Sport Egyesület részt vesz a szervezésben?

Vér Márton az Egyesület tagja: A Sport Egyesület az egyik szervező.

Tímár  Judit  alpolgármester: Több  szakosztály  működik  a  Sport  Egyesületen
belül.  Minden  szakosztály  külön-külön  szervezi  meg  a  bajnokságokban  való
részvételét?

Vér  Márton  a  Sport  Egyesület  tagja: A  szakosztályvezetők  irányítják  a
szakosztályokat.

Tímár Judit alpolgármester: Az anyag és eszközigényeket hogyan oldják meg?

Vér Márton a Sport Egyesület tagja: Erre a kérdésre Nagy István SE elnök tudna
válaszolni.  A  sportbál  bevétele  sokat  segített  az  egyesület  anyagi  helyzetén.
Sokat jelent a szponzorok támogatása is.

Franzné Lakner Éva polgármester:  A Sport Egyesület elnökét felkereste, hogy
segítsen  a  falunap keretében a  sportnap szervezésében,  ígéretet  kapott,  hogy
segíteni fognak.

Halbländer József képviselő: Tavaly is a Polgármesteri Hivatal volt a szervező, a
Hivatalt keresték a csapatok.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Felvették  a  Sport  Egyesület  elnökével  a
kapcsolatot a témában.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A Sport Egyesület elnöke nincs jelen
az ülésen, pedig szívesen vette volna, ha itt van. Ő fogja össze a szakosztályok
munkáját. A községben a futball olyan szinten van, ami jó szórakozást biztosít a
lakosságnak. Meg kell említeni Szalai Tibor edző, és Varga Mihály utánpótlás
edző lelkiismeretes munkáját. Jó eredményeket értek el. Ezek a szakosztályok
maradjanak  meg,  erre  törekedni  kell.  A  szakosztályok  közül  az  asztalitenisz
szakosztály a legeredményesebb, Kern István fogja össze őket. 
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A  csúszó  korongosok  is  lelkesek,  szívvel,  lélekkel  csinálják.  A
szabadidősportban az öregfiúk csapata jó közösséget alkot, önfenntartók
Megköszöni  a  Sport  Egyesület  és  a  szakosztályok  munkáját.  Lelkesek,
sportszeretők, Kunbaja hírnevét öregbítik.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Megköszöni  a  Sport  Egyesület  munkáját,
fontos szerepet töltenek be a falu életében.
Javasolja,  hogy  a  Kunbajai  Sport  Egyesület  munkájáról  szóló  beszámolót  a
Képviselő-testület fogadja el, határozatban köszönjék meg a munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

92/2011.(V.25.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Kunbajai Sport Egyesület munkájáról

A  Képviselő-testület  az  előterjesztéssel  egyezően  elfogadja  a  Kunbajai
Sportegyesület beszámolóját és megköszöni eddigi munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./ Bejelentések 

Franzné Lakner Éva polgármester: Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy a
„Szivárvány”  Szociális  Szolgáltató  Központ  megkapta  a  működési  engedélyt
2011. május 1. napjával.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Az  IKSZT  faktorálásával  mi  a
helyzet?

Franzné Lakner Éva polgármester: Hétfőn voltak aláírni, sokat léptek előre. Jövő
hét kedden a számlán lesz a pénz.
Bankot kell váltani, mert a Raiffeisen Bank nem ad hitelt. A Magyar Közút felé
a tartozás függőben van. Minden hónapban 300.000,- Ft részletet kell fizetni,
január 31-ig a maradékot kell kifizetni.
Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az önerő még nincs biztosítva, tudja-e
az önkormányzat ezt hitelből majd biztosítani, mert így nem lehet elszámolásra
beadni a számlát.
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Racsmány János köztisztviselő: Nem kell egyben elszámolni, októberig kell a
végelszámolást lebonyolítani.

Franzné Lakner Éva polgármester: Előreléptek az ügyben.

5./ Egyebek.

Halbländer József képviselő: Az elhagyatott házak előtt az utcai fűnyírást meg
kellene oldani.

Szép Katalin jegyző: Le lehet nyírni a füvet, de a tulajdonosnak ki kell fizetni.
50 felszólítást már kiküldtek a faluba.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Ha  az  önkormányzat  levágja  a  füvet  az
elhagyatott házak előtt, akkor majd ezt igénylik a lakosok is.

Pálosi Jánosné képviselő: Legalább a központban le kell nyírni a füvet.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Fel kell mérni a gyomos ingatlanokat,
a tulajdonosokat fel kell szólítani. A Képviselő-testület utána döntsön.

Miután  több  napirendi  pont  nem  volt,  a  polgármester  a  Képviselő-testület
közmeghallgatással egybekötött ülését 1530 órakor bezárta.

Kmf.

Franzné Lakner Éva   Szép Katalin
       polgármester             jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítő:

Barnáné dr. Jámbor Dominika
képviselő
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